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ZAPISNIK

Sa plenarne sednice Skup5tine br, l9l03 odrZane 22. juna 2003. godine

Sednicom (podela je u 10 iasova) predsedavao je predsednik Skup5tine NedZat Daci, a
kopredsedavajuii je bio dlan PredsedniStva Gojko Savi6.

Predsedavaju6i je konstatovao da je sednici prisustvovalo 91 poslanik i proglasio je
otvorelom.

Na prethodnom zasedanju, za ovu sednicu,utvrden je sledeii dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice
2. Drugo razmatranje Predloga zakona o uvidu u sluZbena dokumenta
3. Drugo raznatranje Predloga:zakona o izmeni i dopuni Zakona o osnivanju registra

prava na nepokretnu imovinu
4. Prvo razmatranje Predloga zakona o nafti i naftinim derivatima
5. Razmatranje op5teg stanja u prosveti Kosova
6. Usvajanje predloga .za imenovanje Elaova u skupStinskim komisijama
7. Postavlj anj e pitanja
8. Predlog dnevnog reda plename sednice za 3.jul 2003

8. 1. Razmatranje procesa privatizacije
8.2. Drugo razrnatranje Predloga zakona o javnim nabavkama
8.3. Drugo razrnatranje Predloga zakona o prostornom planitanja

Predsedavaju6i je zahtevao od poslanika Skupitine da se radi prema utwdjenom
dnevnom redu

Sabri Hamiti je trazio da i ostala ministarswa, kao Ministarstvo za obrazovanje,
podnesu izve5taje o svom radu Skupitini.

l. Usvajanje zapisbnika sa prethodne sednice

Nije bilo primedaba, te je zapisnik sa pro5le sednice usvojen.

2. Dsrugo razmatranje Predloga zakona o uvidu u sluZbena dokumenta
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3, Drugo razmatranje Predloga zakona o izmeni i dopuni Zakona o osnivanju
rcgistra prava na nepokretDU imovinuu

Predsedavaju6i stavio je na glasanje amandmane Komisije za javne sluZbe podrZane
od glavnih komisija i Skupitinaje izglasala amandman 1i2. ZaRm predsedavajuii je
stavio na glasanje Predlog zakona u celini i dobijenje slededi rezultat:

2a......... --.-----...

Protiv..............
UzdrZanih.......

2a.............
Protiv.......
Uzdrianih

veclna
14

nij edan

veclna
t4
nij edan

Predsedavaju6i je konstatovao da je Skup5tina Kosoya usvojila Zakon o izmcdni
i dopuni Zakona o osnivanju registra prava na nepokrettru imovinu

4. Prvo razmatranje Predloga zakona o nafti i naltinim derivatima

Predsedavaju6i je pozvao ministra Aliju -rakupija da podnese obrazloZenje predloZenog
Zakona.

Ministar Ali Jakupi je u svom obrazloZenju naglasio da ovaj zakon ima visoki
prioritet i uZiva podr5ku PISK i UNMIK-a, a rezuhat je Sirokih konsultacl'a sa

medjunarodnim i domaiim pravnim ekspertima.Ovim zakonom je propisano formiranje
odbora za nadzor nad gorivima u vidu odeljenja koje bi radilo u okviru Ministarstr.,a
za trgovinu i industriju sa ovlas6enjem da izda licencijc trgovcima naftom na veliko i
malo, onda za prevoz, uskladiitenje ili promet nafte.

Ovaj zakon je veoma znadajan za ruzyoj Kosova, jer 6e doprineti:

1. Obezbedjenju potpunog naplaiivanja poreza i dlugih fiskalnih obaveza u vezi sa
promelom nalte i naftinjm derivatima,

2. Okabrivanju Sireg ude56a privatnog sektora i konkurencije-
3. Za#iti potro5ada nafte i naftinih derivata i
4. Obezbedjenju kvaliteta i redor.nog snabdevanja naftom i nje4im proizvodima.
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Predsedavaju6i je dao na glasanje pojedinadno amandmane Komisije za javne sluZbe,
Komisije za budZet i Pariamentarne grupe < Powatakl na predloZeni zakon.
Skupltina je izglasaTa amandmane 1,2,3,8a,9,11, i 15a, a odbila amandm ane 4,5,6,
7, 8b, 10, t2, 13, 14, l5b i 17.

Predsedavaju6i je stavio na glasanje Predlog zakona u celnini i rezultat je bio:

Predsedavaju6i je konstatovao da je Skupitina Kosova usvojila Zakon o uvidu u
sluZbena dokumenta.



Na kraju ministar je pozvao poslanike da usvoje ovaj zakon.

Svoja miSljenja, primedbe i sugestije na predlog ovog zakona d4li su i poslanici: Bajru5
DZemajli, Oliver Ivanovid, Naim Maljoku, Sabri Hamiti i Gojko Savi6. Njihove
diskusije su sastavni deo stenogramskog zapisnika.

S obzirom da su primedbe diskutanata bile suitinske prirode i skoro iste,
predsedavajuii je predloZio da se prekine dalja rasprava i predloZeni zakon povuie,
odnosno vrati Vladi na tehniaku obradu i doradu, pri demu bi trebalo imati u vidu
pitanja koja su ve6 bila izneta od strane poslanika.

Zakljutak: Skup5tina nije usvojila u nadelu Predlog zakona o nafti i naftinim
derivatima i zaduZila Vladu da pripremi drugi tekst predloga zakona.

5. Razmatranje oplteg stanja u prosveti Kosova

Predsedavaju6i je pozvao ministra RedZep Osmanija da podnese Izvestaj o
jednogodi5njem radu , Ministarstva za obrazovatje...

Ministar Rediep Osmani - S obzirom da su poslanici dobili godiSnji izveStaj pre
mesec dana, ja iu se zadriati samo na neka kljudna pitanja.

Ministarstvo je teZiSte svoga rada usmerila na profesionalno vodjenje sistema
obrazovanja na osnovu plana delovanja kojim su bili tadno utvrdjeni ciljevi koji treba
da se postiZu u ovoj fazi razvoja u pogledu zadovoljavanja tekudih potreba. U prvoj
godini rada bili su planirani slededi ciljevi:

zaokruZivanje osnovne infrastrukture zakonske regulative,
izgradnja, pro5irenje i renoviranje Skolskih objekata svih stupnjeva obrazovanja,
sprovodjenje novog obrazowog sistema,
izrada nove nastavnih planova i programa prema nredjunarodnim standardima za sve
stupnjeve obrazovanja,
izrada i izdavanje udZbenika,
osposobljavanje nastavnika za primenu novih metoda u procesu izvodjenja
nastave,
oprema Skola potrebnim nastavnim sredstvima i udilima,
podizanje centara za vodjenje informacionog obrazovnog sistema,
pobolj5anje uslova za redovnije pohadjanjc udenika,
pobolj5anje materijalne baze i uslova rada svim prosvetnim radnicima, udenicima i
studentima,
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mzvoj medjunarodne saradnje u svim oblastima obrazovanja,

izrada i rcaLizacija .iazrih projekata za razvoj obrazovanja i njihovo predstavljanje

pred medj unarodnim donatorima,
reorganizacija adminiskacije q obrazormim institucijama u skladu sa z akonskom

regulativom.

Kljudna tadka nove strategUe, dija je izgradnja u toku, odnosi se na jedinstvenost

obrazovnog sistema, obezbedjenje potrebnog Skolskog prostora'i dostupnosti obrazovanja

za sve, postizanje bolje reztltala na svim nivoima u skladu sa medjunarodnim

standardima i podsticanje roditelja i dru5tva u celini da ito vi5e podrZavaju

obrazovanje i javno informisanje o rezultatima, teikoiama i problemima u prosveti.

U okviru strategije saradnje sa donatorima i medjunarodnim partnerima, Ministarstvo je
od 22 do 25. mala 2003. godine, organizovalo Medjunarodnu konferenciju sa

donatorima na kojoj je potwdjena volja glavnih donatora da nastave sa pruZanjem

podrSke kosovskoj prosveti, potom su odrZana dva seminara na kojima su udestvovali
po 200 polaznikq te doma6i i medjunarodni eksperti koji su izradili konadnu verziju
programa nastavnih predmeta za prvi, Sesti i deseti razred. Konadna verzija programa

predaie se strudnom savetu u drugoj polovini jula rneseca.

Predsedavajudi je zamolio poslanike da prvo razmotre preporuke komisija i Sefova

parlamentarnih grup a, uz zahlev da se stvari ne ponavljaju.

Hajretlin Ku6i' Inicijativa za raspravljanje ovog pitanja potekla je od Komisije za

obrazovanje..., kako bi se pretreslo ukupno stanje obrazovanja i nakon zavrletka
Skolske/akademske godine. U fokusu komisije bila su detri glavna pitanja, i to:

- Stvaranje pravne osnove u oblasti obrazovanja sa zahtevom da se dosledno poBtuju

odgovaraju6i zakoni o Skolstvu koji su doneti od strane Skup5tine Kosova i da se

time obezbedi jedinstveni obrazovni sistem na celoj teritoriji Kosova.

- Proces obrazovne reforme, pri demu Komisija podrZava reforme diji su rezultati
ocenjuju iz godine u godinu.

Stvaranje uslova za adekvatno nagradjivanje prosvetnih radnika., pri demu je
Komisija z:trallla od Vlade da izradi projekat o iznalaZenltt stabilnog i
adekvatonog re5enja. Komisija nema konkretan predlog, ali je podrZala oblike
padicipacija u sistemu Skolswa, i promena namene budZeskih izdvajanja za

obrazovanje prema potreba ma.

Podizanje kvaliteta obrazovnog rada uz ve6e angaZovanje nastavnika i drugog

osoblja, kao i poboljianje uslova rada.

Na osnovu toga Komisijaje izradila prcporuke koje su pred vama. Nadam se da iete ih
dopuniti, posle dega verujem da 6e biti podrZane od Skup5tine, odnosno sprovedene od

Vlade kako bi smo izgradili Zeleni obrazovni siste.m Kosova.
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Arsim Bajrami - Pwi korak u reformi kosovskog obrazovanja je udinjen usvajanjem
dva sistemska zakona - Zakona o osnovnom i srednjem obrazovanju i Zakona o vi5em
i visokom Skolstvu koji su radjeni u duhu medjunarodnih standarda zahvaljuju6i
pomo6i eksperata Evropskog saveta. Nama predstoji da prema profesionalnim
kriterijumima izgradimo obrazovni sistem kakav je pokeban Kosovu. PodrZavam
preduzete mere u osnovnom i srednjem obrazovanju i nove Seme koje su ewopske.

Visoko Skolstvo je takodje struktuirano u duhu reforme prema Bolonskoj deklaraciji.
Taj duh provejava i Zakon o visokom obrazovanju. Pri5tinski universitetje medju prvim
univerzitetima u regionu i Jugoistodnoj Evropi struktuiran prema ovim akademskim
Semama. Univerzitet je teoretski i zakonski reformisan, ali su5tinski nije izvr5ena
re{brma, jer ove Seme nisu prepra6ene adekvatnim druStvenim tretmanom i kvalitetom
koji nam je nasu5no potreban. U ovom trenutku visoko Skolswo je suoieno sa dva
gla.vna izazova. Prvo obezbedjenje kvaliteta planskim merama. Na Univerzitetu postoji
strategija za pove6anje kvaliteta paketom mera koje planiramo da preduzmemo. Drugo
je adekvatni druStveni tretman svih zaposlenih u prosveti.

Mi ne Zelimo posebne institucije za Albance, Srbe i druge manjine. Pri5tinski
Univerzitet je instituci-ia svih gradjana Kosova i druge manjine su integrisane u ovu
ustanovu, izuzev srpske manjine. TraZim da i Srpska zajednica odustane od etnidkih
institucija kao Stoje Univerzitet u Mitrovici i da se u celosti integri5e u Pri(tinski
Univerzitet.
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Satrri Hamiti - ?o meni gledi5ta Ministarstva i Komisije su ekvivalentna. Rasprava na

plenamoj sednici je ohrabruju6a, jer obedava da 6e kosovskq druStvo u ceiini biti- .

okenuto prema fundamentalnom tretmanu ovog vaZnog segmenta na5eg Zivota.

Obrazovanje mora imati podr5ku dru5tva i na5ih glarmih institucija. Obrazor.na reforma
i unapredjenje sistema o brazovanja u celini nemogu se zamisliti bez odgovaraju6e

materijalne baze. Ja insistiram na tome, to je naglaSeno i u lzveitaju radne grupe i
Izveltaju Ministarstva, da se na svim nivoima stvori sistem vrednovanja i diferenciranja
wednosti.



DoSlo je weme da imamo viziju o tome kakav nam je univerzitet pofreban i da se

promeni nadin menadZiranja universitetom tako da se omoguiava da pored sredstava koje
odobrava Vlada ostvarimo i sopstvene prihode preko projekata, naudnog rada i ostalih
oblika samofinansiranja.

Na kaju je rekao da se merama koje preduzima Ministarstvo kao.i procesom zapodetih -

reformi na dobrom smo putu da za kratko vreme zaokruZimo ovaj proces reformi i na taj

nadin dostignemo nivo evropskih drZava kako bi smo na5oj omladini obezbedili sticanj e

;znaraja prema srudnim kriterijumima.

Bujar Dugoli je istakao da Parlamentama grupa Alianse podrZava preporuke Komisije za

obrazovanjejerje i sam bio prisutan prilikom sastavlj anj a istih. Stanje na terenu se

rezlikuje u odnosu na izlaganje ministra i pismene izve5taje kao i u odnosu na naSe

zahteve i angzriovanje. Mnogo toga Sto je redeno ne stoji ili o tome javnost ima drugadije

mi5ljenje.
Kao Parlamentarna grupa sugeri5emo Ministarstvu da prilikom uWrdivanja budZetskih

parametara za narednu godinu odludno insistira da se poveia fond odnosno btdLet za

oblast obrazovanja. Ono Sto nas dodatno zabrijavajesu odnosi izmedu institucija. Vlada i
Ministarstvo treba da znaju svoju duZnost kao Sto treba da budu svesni svojih zadataka

obrazovne institucije, univerzitet ili njihovi sindikati. Ne treba da vlada i1i Ministarstvo

igraju ulogu tutora i da se rne5aju u autonomiju Univerziteta.
On je u vezi sa partipicijom studenata na osnovlt dega j e napladeno 4,5 miliona evra

rekao da nij e jasno gde su ta sredstva uloZena.

Onje takode traZio da se institucije visokog Skolstva depolitizuju i da se onemogu6e

polititki i promotivni skupovi po univerzitetskim objektima.
Na kraju je rekao da podrZava preporuke i zatraLio da se one svrovedu u praksi kako ne

bi ostale samo na papiru.

smiljka Milosavljevi6 je rekla da Koalicija <<Povratak> podrZava izveStaje Komisije s

obzirom daje i sama aktivno radila u Komisiji radi podizanja nivoa obrazovanja za

pripadnike svih zajednica koji ovde Zive.

iodizanje kvaliteta obrazovanja kao i primenjivanje reformi u nastavnom procesu treba

da bude prioritet svih.
Kada se radi o visokom obraz ovarljt- za srpsku zajednicu mi imamo licencu za rad u

skladu sa autonomijom Univerziteta i reformama pristupamo u skladu sa bolonskom

deklaracijom. Kada se radi o osnovnom i srednjem obrazovanju, kao sto vam je poznato,

prethodne godine smo dobili odobrenje od SPGS da reformama pristupimo nakon godinu

rlana i to smo poStovali, tako da iemo naredne jeseni zapoi,eti reforme u skladu sa

medunarodno prihvaienim standardima.

Svoja miSljenja, primedbe i sugestije izneli su i poslanici: Sadik Idnz, Fatmir Sejdiu,

Bariam Kosurni, Nimon Aljimusa, Drita Statovci, Sanije A-ljij aj, Haljilj Ahmeti, Salja

Ahmetaj, Ecii Sukriju, Sabiije Baia, Ramadan Keljmendi, Sefi Sejdiu, Edita Tahiri'

Ismajlj iiurteSi, Meljihate Trmkoli, DZezair Murati, DZuljien Beri5a i EdZlj alje Saljihu,

dije su diskusije sastavni deo transkripla.
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ZakljuEak:

Na predlog predsedavaju6eg, Skup5tinaje (sajednim uzdrZanim glasom i bez ijednog

glaia protiv) usvojila Preporuke Komisije za obrazovanje, nauku i tehnologiju, i to:

SkupStina Kosova,
Polaze6i od postoje6eg stanj a u obrazovanju;
lmaju6i u vidu potrebu za stalnim reformama i podrZavanje ovih reformi;

imajuii u vitlu ia materijalno stanje u obrazovnom sistemu nije zadovoljavaju6e;

Radi pobolj3anja kvaliteta perrnanentnog rada u ukupnom obrazovnom sistemu, usvaja

sledeie:

PREPORUKE

1. Da se Vlada angaZuje na izradi razvojne strategije obrazovnog sistema na Kosovu

i da se dostavi Skupstini Kosova na usvajanje;

2. Da obrazovni sistem bude jedinstven i uklone svi paralelizmi u ovom sistemu;

3. Da se Vlada angaZuje na poboljsanju materijalnog stanja u obrazovanju i nauci i
da u roku od mesec dana ponudi Skupstini jedan takav projekat na usvajanje;

4. Da se donese Zakon o naudnim delatnostima;

5. Da se stvore savremeni standardi ocenivanja;

6. Da se definiSe trenutni polozaj i prufi pomoi postojeiim institutima kao i da se

stimuli5e osnivanje novih;
7. Da se Vlada stimuliSe saradnju nasih obrazovnih i naudnih institucija sa srodnim

medunarodnim instilucij ama;

8. Da se izvrSi profesionalizacija i profilizacija srednjih Bkola na Kosovu;

9- Da se nastavi sa procesom reformi na pri5tinskom Univerzitetu;

10. Da Vlada ostvari saradnju sa obrazovnim i naudnim institucijama i arrgaLt\e

eksperle za svoje Potrebel
11. Da se Vlada $rln; angaZuje da na5e obrazovne i nauine institucije budu laidke i

depolitizovane;
i2. Da se predlo'Zi izgradnja novih naudno obrazovnih obj ekata kao i odrZavanj e

postoj;dih i da sJza to obezbede budZetska sredstva iz konsolidovanog budZeta

Kosova;
13. Da se izradi poseban projekat za stimulisanje novih i uzdizanje postoje6ih

kadrova;
14, Da se obrazuje Nacionalno veie za ostvarivanje reformi rr obrazormom sitemu:

15.Dur"ob.-.,ieNacionalnifondzapruZanjepodr5kenaudnimdelatnostimai
16. Da se izrade projekti koj i podsti6u konkurentske sposobnosti u obrazovanju'

Predsedavaju6isezahvalionadoprinosuzapoboljSanjekwalitetaradauSkupStini
Kosova, Sekretarij atu kao i za uslove rada, g Franck Buolinu' biviem generalnom

sekretaru SkupStine a sa,la savetnik u Skupstini Kosova, jerje ovo po;lednja plenama



sednica koje ce prisustvovati, poZelevSi mu sve najbolje u Nacionalnoj Skup5tini
Francuske, sa nadom da ie saradnja biti nastavljena i ubuduie.

6. Usvajanje predloga o imenovanju ilanova skupltinskih komisija

Predsedavajudi je potsetio poslanike da su dobili zahtev parlamgntame gmpe DPK o

imenovanju dlanova u skupStinskim komisijama kao i predlog Predsedni5tva.

1. Poslanik Bedri Setjmani, imenuje se za dlana Komisije za budZet, umesto Sabilje

BaSa.

2. Poslanik Sabilje Ba5a, imenuje se za dlana Komisije javnih sluZbi, umesto

poslanika Emina Krasniiij a.

Predsedavaju6i je stavio na glasanje ovaj predlog, a rezultat je bio sledeii:

vectna
nij edan
nij edan

Odluka:

Predsedavaju6i je konstatovao daje prihvaoen predlog o imenovanju dlanova u Komisiji
zabrdLel i Komisiji javnih sluZbi.

7. Postavlj anje pitanja

Poslanik Ramadan Keljmeni je rekao da se 28.5.2003. godine obratio Predsednistvu s

j ednim predlogom zakona koji veoma vrtan predlog zakona o proglasenju lica nestalim

I .mrlim, s obiirom da mnogi gradani ne mogu da ostvaruju svoja nasledna, imovinsko -
pravna i druga prava, i o tome nije dobio nikakav odgovor. Takode 15 03' je postavio tri
pitanj a za Vladu i traZio ne pismene ve6 usmene odgovore u ovoj Skup5tini'

Predsedavajudi je rekao d4 pozivaju6i se na kancelariju za prestavke i predloge, u

predvidenom rokuje potvrden usmeni odgovor ministra za trgovinu i instustriju, Ali
Jakupija, na pitanje poslanika Ismailja Kurteiij a.

Ministar Ali Jakupi je rekao da je Ismailj KurteSi postavio dva pitanja. Prvo pitanje se

odnosilo na pove6anje ccne hleba i vode u gnjilanskoj op5tini Po nj emu cene su

pove6ane od rttun" opStinskih organa (odbor imenovan od strane KAP) na osnovu

Uredbe 2000/45, poglavlje 1 . dlan 3. alineja I i l), prema kojoj ovo pitanj e spada u

nadleZnost opStina. Drugo pitanje - Sta se dogodilo i Sta je preduzeto u preduze6ima

<Exinrkos> i <Gradevina>, Po njemu 12.06 -2003 godine u odboru KAP gde je bio

prisutan lidno i on, raurnolrena je situacija u <Eximkosu> u vezi sa prodajom imovine. u

L"ograd, kao i pitanje pre.luzeia <Gradevinar> u Strpce, kojaje privatizovana i kupljena

od si.-e direktora orog i'r",lrr"6a. U vezi sa krivicom, nivoon- zloupotreba do

krirninaliteta kao i o daljim merama angaZovana je pravna kancelarij a KAP'

Za:
Protiv:
UzdrLanih:
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Predsedavajudi je rekao da, pozivajuii se na kancelariju za predstavke i predloge, u

predvidenom roku potvrden usmeni odgovor ministar za kulturu, BehdZet Braj5ori na

pitanje poslanika AljuSa GaSij a.

Ministar BehdZet BrajSori je rekao da je poslanik Aljub Gasi pitao Sta je preduzelo '

Ministarstvo da se omogudi nastavljanje aktivnosti Pionirskog centra u Pristini. Po nj emu

nakon definisanja odgovornosti izmedu Omladinskog centra, .odnosno Doma mladih i
OpStine PriStina posredovanjem Ministarstva, postignutje dogovor da Omladinskom

centru omogu6i produZenje ugovora o koriS6enju prostorija Doma mladih do febmara

2004. godine. Potrebno je da se Ministarstvo i opitine dodatno angaZuju radi iznalaLenla

trajnih reienj a za sve omladinske centre na Kosovu.

Predsedavajudi je rekao da, pozivajuii se na kancelariju za prestavke i predloge, u

predvidenom roku nije potvrden odgovor Vlade na pitanje poslanika Ramadana

Kelmendija.

8. Predlog dnevnog reda za plenranu sednicu od 3. jula 2003. godine

Predsedavajudi je predloZio dnevni red naredne plenarne sednice koja 6e se odrZati 3

j ula 2003. godine i to:

8.I . Razmatranj e procesa privatizacije
8.2. Drugo razmatranje Nacrta zakona o javnim nabavkama (2002113)

8.3. Drugo razmatranje Nacrta zakona o prostomom planiranju (2003125)

Sabit Rustemi je rekao da je Komisija za medije zatraLrla da se odrZi rasprava o pitan]u

<<Rilindije> i osialih medija koje je ranije formirala Skup5tina Kosova. PredlaT.em da se

ovaj zahtev stavi na dnevnom redu naredne plename sednice.

Predsedavaju6i je rekao da 6e ovaj predlog razmotriti Predsedni5tvo'

Edita Tahiri je predloZio da se u dnevni red uwsti i te5ko stanje u PTK'

Predsedavaju6i je rekao da ovaj predlog treba da ide po redovnom postupku'

Zakljuiak:

SkupStinaje usvojila dnevni red koji je predloZito predsedniKtvo za plenamu sednicu koja

ie se odrZati 3. jula 2003. godine.

Sednicaje zaw5ena u 14,40.

Predsednik SkuPStine Kosova
Akademik NedZat Daci
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